

<< 碳粉匣回收服務申請表 >> Empty Toner Collection Service

凡收集 5 個或以上 Epson 原裝行貨碳粉匣，即可享免費上門回收服務。

With a quantity of 5 or above used toner cartridges, you can enjoy a free collection service from us.

如需安排回收 Epson 原裝行貨碳粉匣免費服務，請填妥以下資料後，傳真或電郵至本公司。經確認後，我們將於三個工作天內進行回收。

Please simply fill in the following form and send by fax or email. We will arrange courier to collect any Epson empty toner cartridges from your company within 3 working days.

公司名稱 Company Name :

收件地址 Address :

聯絡人 Contact Person :

聯絡電話 Telephone :

電郵 e-mail :

	使用之 Epson 打印機型號 Model Name	碳粉匣數量 Quantity
1		
2		
3		
4		
5		

- 免費上門回收服務只限本地，包括香港、九龍及新界地區。
This collection service is valid in HK only, include HK Island, Kowloon & New Territories.
- 此服務只適用於愛普生原裝行貨之鐳射打印機碳粉匣。
This collection service is applied to Genuine Epson Toner Cartridges only.
- 收件時間：星期一至星期五，上午九時至下午六時，星期六、日及公眾假期休息。
Collection Hour : Monday – Friday 9:00am – 6:00pm, exclude Saturday, Sunday & public holiday.
- 此表格影印有效。
Copy version is applicable.

如有任何查詢，請致電客戶服務熱線 Customer Hotline : 2827 8711

傳真號碼 Fax No. : 2827 4383

電郵 e-mail : techsupp@ehk.epson.com.hk